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Enquesta OpenCertiac 

Resultats de l’anàlisi quantitatiu 

 

 
 

 

 
*El 36% dels treballadors/es donen la puntuació més baixa 

Només el 3% donen el màxim 
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Enquesta OpenCertiac 

Conclusions 

 

Tant l’anàlisi quantitativa com l’anàlisi qualitatives reflecteixen la realitat d’un programari 

instal·lat a l’Ajuntament de Sabadell amb intenció de posar en pràctica l’administració 

electrònica, sense comptar amb les treballadores i treballadors  municipals, desconeixent els 

treballs interdepartamentals i amb un desconeixement important de la xarxa administrativa 

municipal. 

 

328 respostes d’un univers aproximat de 900 usuaris és prou rellevant per tal que la mostra sigui 

fidel, i que s’hagi obtingut una mitjana de nota de 2,10 punts sobre 5,00, implica un suspès cap 

el programari.  

 

Més de 223 persones han manifestat que el programa es penja sovint, indica que l’eina i la 

infraestructura és inestable i insuficient. El que significa que aquesta situació repercuteix a les 

treballadores i als ciutadans de Sabadell. 

 

Una dada especialment rellevant, també és que mai s’hagi preguntat res als usuaris que 

treballaven dins d’aquest escenari d’administració pública, ja què implantar una administració 

electrònica no és comprar un programa i instal·lar-lo. 

 

Ens preocupa molt que 237 respostes afirmin que els hi ha suposat un esforç personal. L’única 

cosa que se salva, i amb nota, és l’atenció per part de l’equip tècnic que ajuda a resoldre els 

problemes. 

 

En conclusió: 

- No s’ha tingut en compte les treballadores i treballadors 

- La xarxa es penja sovint 

- No hi ha interoperativitat amb la resta del programari municipal, fet que es dupliqui la 

feina generant una sobrecàrrega evident cap als usuaris. 

 

La resta de dades... extreu les teves pròpies conclusions! 

 

CCOO Ajuntament de Sabadell 

Novembre 2022 

 


